
PROTOKÓŁ   Nr  XXXVIII / 2017 
Rady Gminy Wijewo 

z dnia  28  grudnia   2017 r. 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
członkowie Rady Gminy zgodnie z listą obecności. 
Lista obecności stanowi zał. Nr 1. 
Sołtysi zgodnie z listą obecności. 
Lista stanowi zał. Nr 2 
Zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 
Lista stanowi zał. Nr 3 
 
Porządek  posiedzenia: 
  
 1.  Otwarcie.   
   2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
   3.  Interpelacje i zapytania radnych. 
   4.  Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 
   5.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
      1. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na lata 2018 – 2031, 
      2. Budżetu gminy na 2018 rok. 
                1/  Odczytanie projektu uchwały, 
                2/  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,  
                3/   stanowisko Wójta do opinii RIO, 
                4/   odczytanie opinii Komisji Stałych Rady, 
                5/ przedstawienie stanowiska Wójta do wniosków  
                     zawartych w opinii Komisji, 
                6/  odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem Sesji a nie  
                     uwzględnionych  w projekcie uchwały budżetowej, 
               7/  przedstawienie  autopoprawek  Wójta, 
                8/   dyskusja nad projektem budżetu, 
                9/   głosowanie wniesionych autopoprawek, 
              10/ głosowanie wniosków Komisji Stałych Rady nie uwzględnionych przez Wójta  
                    w autopoprawkach oraz pozostałych zgłoszonych wniosków, 
              11/ głosowanie uchwały, 
       3/ zmiany w budżecie Gminy na 2017 r.  
       4/  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Wijewo na lata 2017 – 2031 
   6.  Zapytania i wolne wnioski. 
   7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
   8.  Zakończenie. 
 
Ad. pkt. 1 
 
Obradom XXXVIII Sesji Rady Gminy Wijewo przewodniczył Przewodniczący RG Pan Stanisław 
Kasperski. Przewodniczący obrad na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych 
obecnych jest 15 wobec czego podejmowane decyzje będą prawomocne. Powitał obecnych na sali 
radnych i zaproszonych gości oraz przedstawicieli Ziemi Wschowskiej. 
Zaproponował porządek obrad do którego nie wniesiono uwag. 
 
 



Ad. pkt 2 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że protokół z XXXVII Sesji Rady Gminy były dostępne w biurze 
rady, jego treść odpowiada przebiegowi obrad. Zaproponował, aby protokół z poprzedniego 
posiedzenia przyjąć bez czytania. Do złożonej propozycji nie wniesiono uwag.  
Protokół przyjęty został jednogłośnie bez czytania. 
 
Ad. pkt  3 
 
Radny Pan Aleksander Poszwiński  
– czy droga powiatowa z Zaborówca do Włoszakowic został oddana do użytkowania. Była 
przejezdna a ponownie pojawiły się znaki zakazu. Jaki jest obecnie stan prawny, czy można jeździć 
czy nie, 
- od 01.01.2018 zmienia się prawo wodne. Zlikwidowany został Zarząd Melioracji. Obowiązki 
maja przejąć  Wody Polskie które jeszcze nie funkcjonują. Zarząd Melioracji nadzorował regulację 
poziomu wód w kanałach między innymi w Wieleniu.                                                                                   
Należy zwrócić się do Starosty Wolsztyńskiego z zapytaniem, kto do czasu rozpoczęcia 
działalności przez Wody Polskie będzie to nadzorował. Już daje się zauważyć wysoki poziom wód i 
zalewanie niższych terenów. 
 Radny Pan Stanisław Kasperski  
– sejmik Województwa Wielkopolskiego przyjął uchwałę smogową dla naszego województwa. Od 
01. 05. 2018 ma obowiązywać zakaz  spalania miału i węgla brunatnego. Do 2024 roku maja być 
wymienione wszystkie piece na niskoemisyjne. Wiele gmin stosuje dopłaty do takiej wymiany. 
Należy zastanowić się nad stworzeniem zachęty do takich działań i pozyskania środków na 
dofinansowanie wymiany.  Uchwała została podjęta i należy ją realizować a pieniądze za tym nie 
idą. 
 - rozstrzygnieta została sprawa skargi na plan zagospodarowania przestrzennego terenów 
wypoczynkowych w Miastku, poprosił o przybliżenie  sprawy radnym. 
 
Ad. pkt.  4 
 
Sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym złożył Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński, 
poinformował, że odbyło się: 
28.11 – podpisaliśmy umowę z firmą informatyczną, która od grudnia będzie dozorowała Urząd 
Gminy, 
29.11 – w UM Województwa Wielkopolskiego z Kierownikiem Referatu Rozwoju podpisaliśmy 
aneks do umowy na finansowanie dróg dojazdowych do gruntów rolnych, 
 30.11 - odbył się komisja w sprawie awansu nauczyciela na kolejny stopień zawodowy , 
05.12 – odbyło się posiedzenie komisji stałych RG poświecone organizacji oświaty na terenie 
Gminy Wijewo, temat wymaga kolejnego spotkania na początku roku. Czekamy na odpowiedz ze 
strony kuratorium. Chcemy przedstawić możliwe alternatywy, 
08.12 – odbyło się spotkanie  samorządowców powiatu leszczyńskiego w Wijewie, 
 - odbyło się szkolenie dla przedsiębiorców handlujących alkoholem, 
 - odbyła się rada budowy kanalizacji w Brennie. Przeanalizowano postęp prac. Stwierdzono, że 
zmienił się poziom wód gruntowych. Badania wskazywały na 2 m a obecnie woda jest na 
głębokości 1 metra. Powoduje to pewne utrudnienia i konieczne zaangażowania większych mocy 
przerobowych. 
Został ogłoszony przetarg na budowę drogi od 305 do ul. Ogrodowej co wymaga zakończenia 
budowy kanalizacji na tym odcinku, 
12.12 – odbyła się sesja KZGRL. Poruszono sprawę nowego Zarządzenia dot, ochrony środowiska, 
które wpłynie na opłaty środowiskowe do UM co może mieć przełożenie na opłaty za śmieci. 
   - odbyło się zebranie w Sz.P. w Wijewie z rodzicami na temat zmian w oświacie, 



13.12 – wspólnie z kier. Referatu Organizacyjnego mieliśmy spotkanie z Dyrektorem i Kuratorem 
Oświaty w Lesznie, 
   - odbyło się spotkanie z Burmistrzem Wschowy w sprawie dowozu dzieci z Radomyśla do Szkoły 
w Lginiu. Stan prawny nie zezwala na realizację dowozów w ramach obcych obwodów szkolnych.  
Obowiązek dowozu jest realizowany w ramach obwodów szkolnych uchwalonych przez Radę 
Gminy, 
  -  uczestniczyłem w uroczystym otwarciu pracowni endoskopii oraz  jednego ze skrzydeł szpitala  
po remoncie. Udostępniono już kardiologię inwazyjną. 
14.12 – uczestniczyłem w szkoleniu zorganizowanym przez WOKISS w Poznaniu. 
  -  zostałem zaproszony na spotkanie opłatkowe jednostek OSP z terenu Gminy ., 
15.12 – wziąłem udział w spotkanie opłatkowym służb mundurowych w Lesznie, 
  - wręczyliśmy akt mianowania  Pani Annie Walkowskiej, 
18.12 – posiedzenie odbyły Komisje Stałe RG gdzie omówiono  projekt budżetu na 2018 r. 
19.12 - wspólnie z Kierownikiem Referatu Rozwoju spotkaliśmy się z Marszałkiem WW w sprawie 
kosztów termoizolacji szkół. Na zwrot możemy liczyć dopiero 8 styczniu 2018 r. w wysokości 
600 000 zł. 
19.12 – sesja MZWIKW we Wschowie , 
21.12 – wspólnie ze Skarbnik byliśmy w WFOŚIGW w sprawie podpisania umowy na 
finansowanie kanalizacji w Brennie, 
22.12 – odbyły się uroczystości choinkowa w Samorządowym Przedszkolu w Wijewie, 
22 i 23.12 odwiedziłem 20 najstarszych mieszkańców gminy. Należy stwierdzić, że większość 
z nich jest w dobrym stanie fizycznym i psychicznym, 
 - uczestniczyłem w spotkaniu gdzie rozważano utworzenie Spółki Komunalnej na terenie Gminy 
Wijewo, która zajmowała by się rozliczaniem funduszy  unijnych, podatku VAT. Było to spotkanie 
inicjujące. W celu utworzenia takiej spółki należy spotkać się i ustalić rozwiązania techniczne 
powołania spółki komunalnej do utrzymania oczyszczalni i kanalizacji na ternie Gminy. 
 
Ad. pkt. 5 
 
1.  Projekt uchwały w sprawie Uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na  
      lata 2017 – 2031 przedstawił Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński - odczytał treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu do projektu WPF Gminy Wijewo na lata 2018-2031. Wyjaśnił, że wszystkie uwagi 
zgłoszone przez RIO zostały naniesione do projektu uchwały przedstawionego na dzisiejszym 
posiedzeniu. 
Uchwała RIO stanowi zał. Nr 4 
Przewodniczący obrad odczytał treść projektu uchwały do której nie wniesiono uwag i poprawek. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/209/2017 w sprawie Uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Wijewo na lata 2018 – 2031 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 5 
 
2.  Projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok. 
     1) projekt uchwały w sprawie budżetu gminy na 2018 rok przedstawił Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Stanisław Kasperski.  
 
     2)  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,  
Opinie RIO w Poznaniu do projektu budżetu gminy Wijewo na 2015 rok przedstawił Wójt Gminy 
Pan Mieczysław Drożdżyński. 
Opinia stanowi zał. Nr 6 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kaperski odczytał Uchwałę RIO w Poznaniu w sprawie  
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Wijewo deficytu budżetu w roku 2018. 
Opinia stanowi zał. Nr 7 
 



3) stanowisko Wójta do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Wójta Pan Mieczysław Drożdżyński – stwierdził, że od dawna nie mieliśmy opinii RIO pozytywnej 
dla obu dokumentów, głównie budżetu sięgającego prawie 30 mil zł. Jest to wynik wspólnej pracy 
z Panią Skarbnik. Właściwe zaplanowanie harmonogramu spłat deficytu i finansowania  inwestycji. 
 
     4)  odczytanie opinii Komisji Stałych Rady. 
W imieniu komisji stałych Rady Gminy opinie odczytał przewodniczący Komisji Budżetowo 
Socjalnej Radny Pan Radosław Zamiatała.  
Opinia stanowi załącznik do protokołu Nr 8 

5) przedstawienie stanowisko Wójta do wniosków zawartych w opinii Komisji Stałych. 
Przewodniczący obrad stwierdził, ze opinia komisji nie zawierała wniosków do uwzględnienia  
przez Wójta. 
Opinia stanowi załącznik Nr 9 

 
6) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji a nie  

uwzględnionych  w projekcie  uchwały budżetowej, 
Nie zgłoszono takowych wniosków. 
 

7) przedstawienie autopoprawek Wójta. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński -  do projektu budżetu na 2018 dokonano następujących zmian: 
Zał. Nr 2 – plan wydatków na 2018 rok: 
Zmniejszono: 
w dziale 758 rozdz. 57818 – rezerwa ogólna i celowa o kwotę 6 500 zł. jako środki z rezerwy na 
zadania oświatowe, na zakup  zmywarki dla przedszkola w Wijewie, 
Zwiększono 
w dziale 801 rozdz. 80104 – przedszkola – wydatki o kwotę 6 500 zł z przeznaczeniem na  zakup 
zmywarki. Przeniesiono wydatki w dziale 855 rozdz. 85508 – rodziny zastępcze zmniejsza się w § 
4300 zakup usług pozostałych o kwotę 2 180 zł. i zwiększając w § 4430 – różne opłaty o kwotę 
2 180 zł. 
Dokonano zmian w zał. 5 wykaz inwestycji do realizacji w 2018 roku.  
Dokonano: 
Dział 801 rozdz.  80104 – przedszkola  - wydatki inwestycyjne na zakup zmywarki 
Dokonano zmian w zał. Nr 8 – plan dochodów i wydatków związanych z realizacja ustawy prawo 
ochrony środowiska  w dziale 900 rozdz. 90019 – wpływy i wydatki związane z gromadzenia opłat 
za korzystanie ze środowiska § 0690 otrzymuje kwotę 15 500 zł. 
W uzasadnieniu do uchwały budżetowej nie przyjęto dotacji na finansowanie prac remontowych 
i konserwacyjnych ponieważ nie  wystąpiły takie wnioski, podobnie jak, nie zaplanowano na usługi 
opiekuńcze, które w przeszłości nie występowały. 
 
     8)  dyskusja nad projektem budżetu 
Radna Pani Danuta Leśna – czy w budżecie na 2018 rok są ujęte  środki finansowe na wymianę 
sieci wodociągowej w Wijewie na ul. W. Witosa i 25 Maja. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – wydatki na modernizację linii wodociągowej zostały 
uwzględnione w formie rezerwy celowej w kwocie 65 000 zł.. 
Przewodniczący obrad – z doświadczenia wiemy, że w trakcie roku dokonuje się zmian tak budżetu 
jak i WPF co wynika z potrzeby przyjęcia lub przesunięcia funduszy. 
Innych dyskusji i zapytań nie zgłoszono. 
 
     9)  głosowanie wniesionych autopoprawek 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski zwrócił się o zgłaszanie uwag i zapytań do 
przedstawionych autopoprawek. 
Nie zgłoszono uwag.  
Zarządził głosowanie autopoprawek zgłoszonych przez Wójta w jednym głosowaniu.  
Zgłoszone autopoprawki radni przyjęli jednogłośnie 



 
   10) głosowanie wniosków Komisji Stałych Rady nie uwzględnionych przez Wójta  
w autopoprawkach oraz pozostałych zgłoszonych wniosków.  
Komisje nie zgłosiły wniosków wobec czego przystąpiono do kolejnego punktu. 
 
    11) głosowanie uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy po zakończeniu procedury uchwalenia budżetu poprzez -
przegłosowanie zmian i poprawek do projektu budżetu zarządził głosowanie ostatecznej wersji 
projektu uchwały w sprawie budżetu na 2018 rok. Stwierdził , że na  15 radnych  na sali obecnych 
jest 14 radnych co daje prawomocność  podejmowanych uchwał. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono poprawek. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/210/2017 w sprawie budżetu gminy na 2018 rok 
podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 10 
 
Po uchwaleniu budżetu Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy. 
 
       3/ projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2017 r.  
Skarbnik Pani Elżbieta Molicka  - dokonuje się przeniesień porządkujących budżet które dotyczą: 
Dział 010 – rolnictwo i łowiectwo – zwiększa się § 4210 o 83 zł. na rzecz § 4440 celem zachowania 
prawidłowości funkcjonowania urzędu, 
Dział 750 – administracja publiczna  
Rozdział 75023 – zwiększa się § 4210 zł. o 1 000 zł., § 4300 o 4 087 zł., 
§ 4360 o 1000 zł. i § 4410 o 1000 zł. 
- zmniejsza się § 4440 o kwotę 78 zł. celem zachowania prawidłowości  funkcjonowania urzędu, 
Rozdział 75085  - wspólna obsługa j.s.t.  w § 4010 zmniejsza się wydatki o kwotę 2 000 zł., 
celem zachowania prawidłowości  funkcjonowania urzędu 
Dział 754 – bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa: 
Rozdział 75412 – OSP w § 3030 zwiększa się wydatki o 1 500 zł. i w§ 4300 zmniejsza się wydatki 
o kwotę 1500 zł. celem zachowania prawidłowości  funkcjonowania urzędu. 
Dział 801 – Oświata i wychowanie: 
Rozdział 80101 – szkoły podstawowe w § 3020 zwiększono  wydatki o 600 zł., w § 4010 – 
zmniejszono wydatki o 8 175 zł., zwiększono wydatki o 3 750 zł. zgodnie z dyspozycja dyrektora 
placówki. 
Rozdział 80104 – Przedszkola w §4010 zmniejsza się wydatki o 310 zł., w § 4300 zwiększa się 
wydatki o kwotę 2000 zł. zgodnie z dyspozycją Dyrektora Przedszkola, 
Rozdział 80113 – dowożenie dzieci do szkól w § 4210 zwiększ się wydatki o 1000 zł., celem 
zachowania prawidłowości  funkcjonowania urzędu, 
Rozdział 80149 – Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki 
w § 4010 zwiększa się wydatki o 300 zł., w § 4110 zwiększa się wydatki o 10 zł. zgodnie 
z dyspozycją dyrektora placówki 
Rozdział 80150 – Realizacja zadań stosowania specjalnej organizacji nauki w szkołach w § 4010 
zmniejszono wydatki o 2000 zł. a w § 4110 zmniejszono wydatki o 400 zł. zgodnie z wnioskiem 
dyrektora placówki. 
Dział 852 – pomoc społeczna:  
Rozdział 85230 – pomoc w dożywianiu w § 31110 zmniejszono wydatki o 8 000 zł. zgodnie 
z dyspozycją kierownika jednostki. 
Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza. 
Rozdział 85401 – świetlice szkolne w § 4010 zwiększa się wydatki o 5 300 zł. w § 4110 zwiększa 
się wydatki o 8090 zł., w § 4120 zwiększa się wydatki o 125 zł. zgodnie z dyspozycją placówki. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/211/2017 w sprawie zmiany w budżecie gminy na 
2017 r. podjęta została jednogłośnie. 



Uchwała stanowi załącznik Nr 11 
 
 
 
 
       4/ projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Wijewo na 
lata 2017 – 2031 
Skarbnik Pani Elżbieta Molicka – wyjaśniła, że w załączniku Nr 1 do WPF dokonuje się 
aktualizacji kwot obejmujących dochody i wydatki ogółem, dochody i wydatki bieżące, kwoty 
wydatków bieżących na przedsięwzięcia oraz aktualizacją spłat rat kapitałowych i wydatków na 
wkład krajowy związany z realizacja projektów zewnętrznych 
W załączniku Nr 2 do WPF dokonuje się wprowadzenia przedsięwzięcia  jako zadanie bieżące pn. 
„Sporządzenie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
w rejonie wsi Brenno gmina Wijewo”. 
Uchwała Rady Gminy Wijewo Nr XXXVIII/212/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy  Wijewo na lata 2017 – 2031 podjęta została jednogłośnie. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 12 
 
Ad. pkt. 6 
 
Radny Pan Henryk Ryugusik – korzystając z obecności Prezesa ZP ZOSP poprosił o wyjaśnienie 
wymogów jakie należy spełnić w sprawie ilości samochodów w jednostkach będących 
w Krajowym, Systemie Ratowniczo Gaśniczym. Czy jest  wymów posiadania 2 samochodów. 
Radny Pan Radosław Zamiatała : 
1/  podpisana została umowa na obsługę informatyczną,  z kim i za jaką kwotę ? 
2/  na terenie Gminy jest dużo inwestycji drogowych. Kiedy ruszy przebudowa 305. Przebudowie 
podlega również most w Wieleniu. Powiat Wschowski nie zgadza się na objazd przez ich teren.  
Czy wiadomo coś więcej na temat tej inwestycji. 
 
Ad. pkt. 7 
 
Na zgłoszone interpelacje i wnioski odpowiedzi udzielił Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński: 
1/ droga powiatowa do Włoszakowic jest przejezdna ale nie odebrana. Z posiadanych informacji 
wynika, że odbiór ma nastąpić 30 grudnia br. Odcinek leśny poza kosmetyka jest skończony. 
2/ stoimy przed problemem zadymienia. Problem jest i wymaga zainteresowania. Przeprowadzimy 
akcje informacyjną na temat możliwości pozyskania środków na wymianę pieców.  
3/ plan zagospodarowania Miastka przeszedł przez wszystkie szczeble sądowe. Ostatnia spraw 
odbyła się w SA w Warszawie gdzie w całości oddalono stawiane zarzuty. 
4/ w sprawie nadzoru na przepustami wystosujemy takie zapytanie do Starosty Wolsztyńskiego. 
Uważam, że Wody Polskie są w trakcie kształtowania. Na początku przepływ informacji może być 
utrudniony. Wody Polskie mają opiniować stawki za nieczystości, które w maju 2018 r. należy 
podjąć od nowa.  
Prezes ZG ZOSP w Wijewie Pan Stanisław Wodniczak – ustawa o ochronie przeciwpożarowej 
mówi, że jednostka należałoby do Krajowego Systemy Bojowo Gaśniczego musi mieć jeden 
samochód średni. Jednostki na terenie naszej Gminy spełniają te warunki. 
Poinformował o przedłużeniu przez Urząd Marszałkowski terminu rozliczenia samochodu 
strażackiego w Wijewie do końca czerwca. 
Jesteśmy zmuszeni do wyłączenia samochodu w Brennie z podziału bojowego z powodu braku 
paliwa. Zgłoszenie o zapotrzebowaniu do Gminy nie zostało załatwione z powodu wstrzymania 
zleceń. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – rzeczywiście zlecenia zostały wstrzymane. Nie otrzymaliśmy 
z UM większej kwoty gotówki i należały dokonać w pierwszej kolejności płatności. Sprawa jest już 



wyjaśniona i jutro zlecenia zostaną odblokowane. Takiego postępowania wymagało zachowanie 
dyscypliny finansów publicznych. 
- umowa na obsługę informatyczną została podpisana z firmą NUSS SOFRWARE, która posiada 
wszelkie certyfikaty bezpieczeństwa. Warunki umowy są do wglądu w urzędzie. 
- realizacja przebudowy drogi 305 opóźnia się z powodu braku decyzji umożliwiającej na wejście 
na plac budowy. Prawomocna będzie w styczniu 2018 r. ze względu na wykupy terenu, czy będzie 
to powód opóźnienia zakończenia. Sejmik WW uchwalił budżet w wysokości 32 mil. zł. na budowę 
odcinka drogi 305 na terenie naszej Gminy. Na jakiej zasadzie będzie realizowana przebudowa 
mostu w Wieleniu nie mam wiadomości. 
Radny Pan Edwin Wojciech – rozwiezione zostały skrzynie na piasek, czy będzie rozwieziony  
dodatkowo piasek w miejscach gdzie nie ma skrzyni , 
Wójta Pan Mieczysław  Drożdżyński – skrzynie zostały ustawione w miejscach newralgicznych. 
Jeśli będzie potrzeba rozwiezienia dodatkowych kupek to to zrobimy, 
Radny Pan Zbigniew Lis – podziękował za zamontowanie lamp ulicznych na ul. Wiatracznej, 
 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – w związku z mijającym rokiem złożył życzenia na 
nowy rok  pomyślności w każdej sprawie, spokoju, radości i zdrowia. Aby spełniły się marzenia, 
oby budżet wykonany został z nadwyżką i aby otaczali nas sami dobrzy ludzie. 
Wójta Pan Mieczysław Drożdżyński– życzył wszystkiego dobrego wszelkiej pomyślności w gronie 
rodziny, zdrowia, realizacji planów osobistych oraz wspólnych dotyczących gminy. 
 
Ad. pkt. 9 
 
Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek XXXVIII sesji za wyczerpany. Podziękował 
wszystkim za udział i zakończył obrady . 
 
Na tym posiedzenie zakończono.       
                                                                                         
 
 
                                                                                                                 Przewodniczący 
                                                                                                            Rady Gminy Wijewo 
 
                                                                                                            Stanisław  Kasperski 
 
 
 


